
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 30. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 611
Hvordan hænger statsministerens udmelding i Folketinget sammen med, at regeringen 
med sit udspil til grøn skattereform lægger op til at indføre en CO2-afgift, der kraftigt 
sætter afgiftsbelastningen af virksomhederne, herunder gartnerierne, i vejret, samtidig 
med, at bundfradraget i afgiften fjernes, og at de nuværende tilskudsordninger ikke i 
tilstrækkeligt omfang kan bruges af gartnerierne til at omstille deres produktion?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 17. juni 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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